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Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Przewodnicząca,

w odpowiedzi na Pani interpelację informuję, że planowana zmiana stawek 
podatku od nieruchomości ma charakter waloryzacji. W stosunku do poprzednich 
stawek zmiana jest naprawdę niewielka i wynosi zaledwie �,9%, co wynika ze 
wskaźnika inflaacji. Taka systematyczna waloryzacja pozwala uniknąć drastycznych 
podwyżek, które byłyby bardzo odczuwalne dla mieszkańców. Ponadto należy zauważyć, 
że stawki podatków proponowane przez Ministerstwo Finansów są znacznie wyższe

od przejętych w Kaliszu na przyszły rok. Pragnę zauważyć, że w 2021 roku płaca 
minimalna w Polsce wyniesie o blisko 7,7% więcej, niż w 2020 roku. Tym samym 
można przewidywać ogólny wzrost płac. 

W budżecie Miasta Kalisza na 2020 rok na funkcjonowanie Domu Sąsiedzkiego, 
zgodnie z konkursem na jego pilotażowe prowadzenie, przeznaczono 14	 tysięcy 
złotych. Już wiemy, że cała ta kwota nie zostanie wydatkowana. Dokładną wartość 
poczynionych oszczędności będziemy znali po zamknięciu roku budżetowego. Centrum 
Organizacji Pozarządowych dopiero rozpoczęło działalność, a Akcelerator Kultury 
jeszcze nie został uruchomiony, dlatego nie da się podać rocznych kosztów ich 
funkcjonowania. 

Zapewniam Panią Przewodniczącą, że cały czas szukam oszczędności 
budżetowych. I nadal będę to robił. Wyrazem tego jest projekt przyszłorocznego 
budżetu, który zakłada zmniejszenie wydatków bieżących. 
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